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Närvarande ledamöter

Erika Örjes

Jennie Gustafsson

Karl Kalin

Jamie Roshage Spörndli

Markus Ahlgren

Daniel Kåreda

Mirza Basic

Karolin Holmberg

Adjungerade

Jonas Leth

Thekla Hall

Alexander Sövgren

Ej närvarande

Jenny Knookala

(Meddelat förhinder)

Emelie Pettersson

(Meddelat förhinder)

Förbundsstyrelsemöte 6:2022-2024

Svenska Skolidrottsförbundet
Organisationsnummer: 802003-0618

Möte nr: 35

Datum och tid: 26 nov 2022 kl 08:00 - 27 nov 2022 kl 14:00

Plats: Stockholm

Protokoll

1. Mötets öppnande
Förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av justerare
Till justerare utöver förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli  utsågs Jennie Gustafsson.

3. Genomgång och godkännande av dagordning
Utskickad dagordning godkändes.

4. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll
Tidigare protokoll gicks igenom och godkändes.

5. Ordförande- och  GS-rapport
Förbundsordförande Jamie Spörndli och generalsekreterare Jonas Leth föredrog kortfattat viktiga 

händelser sedan senaste mötet och besvarade frågor.

De främsta händelserna har varit:

• Deltagande RIF 12-13 november.

• Fortsatt kommunikationsarbete tillsammans med Obeya.

• Budgetarbete

• Fortsatt arbete med föreningscheckin samt arbete med uppstart av utvecklingsgrupper.

Uppgift

GS och presidium tar dialog vidare gällande tjänst inom återstartsstöd. GS återkommer med underlag för 

detta. 

Ansvarig: Jonas Leth

6. Uppföljning av tidigare beslut
Beslutsuppföljningen gicks igenom och godkändes. 

7. Enskilt möte
Förbundsstyrelsen genomförde enskilt möte.

8. Budget 2023
GS föredrog punkten. Budget 2023 fastställdes utifrån de ändringar som diskuterades under lördagens 

arbetsmöte. 

Assently: 6f739f0e035ca95dae4cf64d143c813bc6bb8d7144d521d8dee3cde2036d370d784dc743dc44b128e20def9e6561652eecbc9e1b20add22344f61d442db6110b
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9. SDF-bidraget
Arbetsgrupp bestående av Markus och Erika föredrog punkten. 

Styrelsen beslutade att godkänna förslag med tillhörande ändringar: 

Punkt 3. 

Tillägg: att potten som skulle gått till utvecklingsstöd läggs till SDF-bidrag (grundbidrag och 

verksamhetsbidrag) 

Punkt 4. 

Ändring: SDF ska vara representerade vid en fysisk nationell träff per år. Om representant från SDF 

(styrelse eller kansli) ej kan delta kan ex. vuxenstöd eller engagerade ledare i IF delta och representera 

SDFet. 

Punkt 5. 

Omformulering: Låta de SDF som har medel kvar att använda till valfri utveckling av verksamheten.

Beslut (35-1)

1) att den del av SDF-bidraget som utgörs av verksamhetsbidraget fördelas lika mellan SDF:ens 

rapporterade kvalitativa tävlingsevenemang/rörelseglädje/bredd och utbildning / föreningsträffar

Beslut (35-2)

2) att de tävlingsevenemang som rapporteras av SDF:en går i linje med tävlingshandboken "Nya sätt att 

tävla" för att de ska omfattas av SDF-bidragets verksamhetsbidrag.

Beslut (35-3)

3) att pausa utvecklingsstödet och hänvisa till återstartsstöd under 2023. Potten som skulle gått till 

utvecklingsstöd �yttas i stället till potten för SDF-bidrag (grundbidrag och verksamhetsbidrag).

Beslut (35-4)

4) att SDF ska vara representerade vid en fysisk nationell träff per år. Om representant från SDF 

(styrelse eller kansli) ej kan delta kan ex. vuxenstöd eller engagerade ledare i IF delta och representera 

distriktet. 

Beslut (35-5)

5) att stänga utvecklingsstödet 2020 och låta de SDF som har medel kvar använda dessa till valfri 

utveckling av verksamheten. 

10. Mål - och aktivitetsplan
Arbetsgruppen presenterade arbetet som gjorts gällande mål - och aktivitetsplan. Uppdaterad mål - och 

aktivitetsplan fastställdes. Uppdaterad version utifrån lördagens arbetsmöte är bifogad i protokoll.

11. Obeya x Stiftelsen Move
Vice ordförande Daniel Kåreda och GS Jonas Leth föredrog punkten. Offerten godkändes och 

accepterades utifrån ändring gällande tidsplan att starta upp arbete i mitten på januari istället. 

12. Gra�sk pro�l
GS Jonas Leth föredrog punkten. Styrelsen beslutade att hemsidearbete kan fortlöpa utifrån den gra�ska 

pro�len. Dokument fastställs dock först när alla delar är klara och gra�ska pro�len innehåller dessa. 

13. ISF & internationella tävlingar
GS, Jonas Leth, föredrog punkten. Diskussioner fördes gällande former för internationellt deltagande vid 

tävlingar samt ställning till ISF. Styrelsen beslutade att tillåta skollag att åka på arrangemang 

arrangerade av ISF om aktiva skol-IF ej är intresserade av att åka. 

14. RIM 2023
Diskussioner fördes inför RIM 2023 och arbete med motioner inför. Styrelsen beslutade att tillsätta 

arbetsgrupp för arbete gällande motion inför RIM 2023. 

Beslut (35-6)

Styrelsen beslutar att tillsätta en arbetsgrupp för att arbeta fram motion till Riksidrottsmötet 2023. I 

arbetsgruppen ingår Jonas Leth och Thekla Hall från kansliet samt Jamie Roshage Spörndli samt Daniel 

Kåreda från förbundsstyrelsen. 

Klar till: 31 dec 2022

15. Övriga ärenden
Frågor besvarades gällande Skoljoggen-rapport. Önskvärt från styrelsen var att få Skoljoggen-

presentation/rapport för att kolla på Skoljoggen över tid. Presentation sker under styrelsens möte i mars. 

16. Nästa möte
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Ordförande, Justerare

Jamie Roshage Spörndli

Sekreterare

Thekla Hall

Justerare

Jennie Gustafsson

Ort och datum

Nästa styrelsemöte är planerat till 20-22 januari i Jönköping med ankomsttid under fredagen (20/1) och 

avresetid efter lunch under söndagen (22/1). Mer info och agenda skickas ut senast 13/1. 

17. Mötets avslutande
Ordförande Jamie Roshage Spörndli tackade alla närvarande, avslutade mötet och hälsade alla välkomna 

till nästa möte.
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